
Protokół nr 10/X07 
nadzwyczajnej

Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie
odbytej w dniu 8 sierpnia 2007r.

w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.
Godzina rozpoczęcia –   10.00
Godzina zakończenia -   10.30

Radni nieobecni na posiedzeniu sesji:
1. Alfred Balawajder
2. Irena Caryk
3. Zdzisław Druciak
4. Jolanta Kasprzyk
5. Tomasz Kuczaj

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.

- odczytanie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady  Miejskiej 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył nadzwyczajną sesję Rady 
Miejskiej. Powitał radnych, zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 16 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista 
obecności - zał. nr 1) Odczytał wniosek o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej – zał. nr 2

Proponowany porządek obrad:
2. Podjęcie uchwały:
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r. 
3. Zakończenie obrad.

Rada Miejska 16 głosami „za” 
przyjęła porządek obrad. 

Ad. 2. Podjęcie uchwał :

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r. 

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński –  przedstawił projekt uchwały informując, że rozesłany projekt uległ 
zmianie a szczególy zmian przedstawi skrabnik.

Pan Sebastian Dominiak - Zastepca Skarbnika Miasta - odczytał uzasadnienie do uchwały zgodnie z zał. nr 3 
w którym nalezy równiez nanieść merytoryczne poprawki tj.:
– zwiększenie  planów  wydatków  "Modernizacja  budynku  internatu  przy  ul.  Zaułek  na  budynek  z 

mieszkaniami socjalnymi" [...] zapisana została kw. 4.0000 a powinna być 4.000zł
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– zwiekszenie planu na wypłatę dotacji na dofinansowanie kształecie młodocianego pracownika – 27.000 
a powinno brzmieć  [...] młodocianych pracowników – 27.000,-zł

– zmianie  ulegają  załączniki  nr  4,  6,  7  i  12  a   wyszczegulniono  tylko  zał  nr  4,  6  i  7  do  uchwały 
budżetowej.

Radny Michał Prokopczak – czy będzie kolejny przetarg na ul. Demokratów?

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński -  m.in. to jest celem podejmowanej dziś uchwały gdzyz dzięki temu 
będzie można zmienić termin wykonania tego zadania.

Radny Henryk Zimoch – czy ul. Andersa.......

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński - ...................

Radny Henryk Zimoch – jak rozumiem łącznik będzie wykonany w przyszłości?

Burmistrz  Miasta  –  Tomasz  Kiliński  –  tak,  jednak  pod  warunkiem że  znajdzie  się  wykonawca,  który 
przystąpi do przetargu.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Pani  Małgorzata  Matusz  – przypomniała,  że  w pierwszej  kolejności  należy przegłosować wprowadzone 
merytoryczne poprawki do uzasadnia  uchwały.

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie   wprowadzone 
merytoryczne zmiany do projektu uchwały.

Rada Miejska 16 g  łosami „za”  
przyjęła zmiany do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 16  głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr  81/X/07

w sprawie  wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r. 

 
Ad.3 . Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął X 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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